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STALO SE

|  Česká školní inspekce bude více spolupracovat  
s krajskými zařízeními pro DVPP

V pondělí 31. října 2016 se ústřed-
ní školní inspektor Tomáš Zatloukal  
a náměstek ústředního školního 
inspektora Ondřej Andrys setkali  
s vedoucími pracovníky krajských za-
řízení pro DVPP. Cílem setkání bylo 
podrobněji rozebrat aktuální stav 
DVPP a náměty České školní inspek-
ce k dalšímu vzdělávání pedagogů 
(včetně akcentu na realizaci DVPP 
přímo ve školách). Představeny byly 
také informační systémy České škol-
ní inspekce využitelné přímo školami  
a školskými zařízeními (zejména sys-
tém pro práci se školními vzděláva-
cími programy InspIS ŠVP, inspekč-
ní systém elektronického testování 
InspIS SET a systém pro prezentaci, 

sdílení informací a tvorbu webových 
stránek InspIS PORTÁL) a vzdělávací 
programy zaměřené na pedagogický 
leadership (Vzdělávací lídr) a analý-
zu vyučovacích hodin (Lesson study), 
které Česká školní inspekce připravila 
a pilotně ověřila v rámci individuál-
ního projektu národního Kompeten-
ce III. Všichni přítomní se v závěru 
setkání dohodli na další spolupráci, 
jejíž parametry budou ze strany ve-
dení České školní inspekce v nejbližší 
době představeny také jednotlivým 
krajským radním zodpovědným za 
školství. Setkání se zúčastnili vedou-
cí představitelé zařízení pro DVPP 
ze Středočeského kraje, Plzeňského 
kraje, Ústeckého kraje, Jihočeského 

kraje, Libereckého kraje, Královéhra-
deckého kraje, Jihomoravského kraje, 
Moravskoslezského kraje a Kraje Vy-
sočina. ◀

| Lze změnit vzdělávání 
snadno a rychle?
Institut pro politiku a společnost 

uspořádal dne 13. října 2016 v pro-
storách CoWorking Prague panelo-
vou diskuzi, která se zabývala tím, zda 
je možné vzdělávání v České repub-
lice snadno a rychle proměnit. Pane-
listé zastoupení ústředním školním 
inspektorem Tomášem Zatloukalem, 
předsedkyní Khanovy školy Olgou 
Ryparovou, ředitelem společnosti 
SCIO Ondřejem Štefflem a projekto-
vým manažerem Nadace Depositum 
Bonum Janem Strakou se pokusili 
podívat na reformu školství z jiné 
perspektivy. V debatě se její účastníci 
zamýšleli např. nad tím, jaké existují 
jednoduché, levné a snadno prosadi-
telné návrhy umožňující pomoci žá-
kům a studentům k lepšímu vzdělání, 
jak žáky a studenty zapojovat přímo 
do výuky nebo jak levně a efektivně 
v rámci vzdělávání využívat moder-
ní technologie. Moderátorem debaty 
byl Vít Macháček z think-tanku IDEA  
a EU Office České spořitelny. ◀

| Ústřední školní 
inspektor se setkal  
s řediteli základních 
uměleckých škol
Ústřední školní inspektor Tomáš 

Zatloukal se ve čtvrtek 13. října 
2016 zúčastnil v Brně valné hromady 
Asociace základních uměleckých škol 
ČR. Ve svém vystoupení zdůraznil 
především dlouholetou tradici a vý- 
znam základního uměleckého vzdělá- 
vání v České republice a připomněl, 
že hodnocení kvality a efektivity 
vzdělávání v základních uměleckých 
školách je nedílnou součástí činností 
České školní inspekce. ◀

| Ústřední školní 
inspektor na jednání 
Asociace ředitelů 
základních škol ČR
V pátek 14. října 2016 se v Zaječí 

konala další valná hromada Asoci-
ace ředitelů základních škol ČR, na 
které vystoupil také ústřední školní 
inspektor Tomáš Zatloukal. Ve svém 

vystoupení okomentoval např. hlav-
ní zjištění z tematických práv, které 
se dotýkaly segmentu předškolního 
a základního vzdělávání a které byly 
Českou školní inspekcí vydány ve 
školním roce 2015/2016. ◀

| Náměstek ústředního 
školního inspektora 
diskutoval s řediteli 
hotelových škol
Asociace ředitelů hotelových škol 

uspořádala v úterý 18. října 2016 
ve Zlíně další setkání svých členů. 
Semináře se zúčastnil také náměs-
tek ústředního školního inspektora 
Ondřej Andrys, který s řediteli ho-
telových škol diskutoval o aktuální 
situaci a perspektivách středního 
odborného vzdělávání a představil 
také prioritní oblasti, na které se 
Česká školní inspekce bude ve škol-
ním roce 2016/2017 zaměřovat. ◀
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